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Spørgsmål 

Kan ministeren be- eller afkræfte, at sagen vedrørende Swissleaks og muligheden for at få 

adgang til oplysninger om skatteborgere, der havde formue gemt væk i skattely, blev dis-

kuteret på SKATs interne netværk, Intraen, tilbage i den periode, hvor kendskabet til 

denne liste blev kendt? 

 

Svar 

Jeg kan henholde mig til følgende, som jeg har modtaget fra SKAT: 

 

”SKAT kan ikke udelukke, at sagen vedrørende Swissleaks – forstået som HSBC-databa-

sen - har været drøftet internt i SKAT. I forbindelse med udarbejdelse af SKATs redegø-

relse om HSBC-sagen, jf. SAU, alm. del, bilag 111, er der søgt i SKATs journalsystem og 

forskellige journalpostkasser for perioden 2008-2015. Der er ikke fundet dokumenter, der 

vedrører eller gengiver drøftelser om HSBC-databasen. Tilsvarende er der ikke fundet do-

kumenter om databasen ved søgning på SKATs intranet.” 
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